
Vragen CDA-Oudewater bij raadsvoorstel: Kaderstelling voor parkeerbeleid binnenstad Oudewater 

 

In de kaders wordt vooral voorgesorteerd op een parkeerregulering met vergunningen. Aanvullend 

hebben wij als CDA een aantal vragen ter verduidelijking. 

1. Wat zou het alleen parkeren van de eerste auto van bewoners doen met het parkeerprobleem? 

Welke percentage bezetting geeft dit en blijven er dan nog knelpunten over? 

2. In de kaders wordt niet gesproken over het parkeren van werkbussen en andere werk 

gerelateerde voertuigen. Welke mogelijkheden zijn er om deze te weren of mogelijk uit te sluiten 

van een vergunning?  

3. In de kaders/raadsvoorstel worden geen uitspraken gedaan m.b.t. het handhaven van het 

parkeerbeleid. Komt dit wel terug in het uiteindelijke beleid? En worden de kosten daarvoor ook 

meegenomen in de budget neutrale uitvoering? 

4. Klopt de veronderstelling dat kader vier alleen in het bezoekers-parkeren afwijkt van huidig 

beleid? En, laten we deze ook gelden voor de al vastgestelde beeldkwaliteitsplannen in de 

binnenstad? 

5. Wat is het huidige beleid voor het gebruik van het parkeerfond genoemd in kader vier? Welk 

bedrag zit er mogelijk in dit fond en waar is dit de afgelopen periode voor gebruikt? 

6. In kader vijf wordt aangegeven dat er ‘waar mogelijk’ extra parkeercapaciteit bij 

herontwikkelingen gerealiseerd moet worden. Hoe moeten wij het ‘waar mogelijk’ duiden? Is dit 

een fysieke, financiële of maatschappelijke afweging en wie is er voor verantwoordelijk?  

 


